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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2007-09-10 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare IngaLill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Annica Dominius chef, avdelningen för äldreomsorg 
 Per-Ove Mattsson § 8 chef, avdelningen för individ- och 

familjeomsorg 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
   
Gäster Birgitta Holm (m) ordförande stadsdelsnämnden 
 Gunnar Sandell (s) vice ordförande stadsdelsnämnden 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-09-12 Barbro Karlsson 
 
 
 
Justerare:   

2007-09-12 Stig Åström 
 
 
 
Sekreterare:  

 Pia Sundqvist 
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s 
 

§ 1 Sammanträdet öppnas 
 Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
  
§ 3 Val av justerare och tid för justering 
 Till justerare utsågs Barbro Karlsson och Stig Åström. Justering sker onsdag 12 

september klockan 08.00 på Lingvägen 100. 
  
§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde 
 Protokoll från sammanträdet 2007-08-13 anmäldes. Sekreteraren gjorde rådet 

uppmärksam på en felaktig formulering i § 6 (nämndens ärende nr 17) avseende 
egenregianbud vid avknoppning. Att egenregianbud inte läggs vid avknoppning 
bestäms av stadens centralt fastställda regelverk, inte av beslut i stadsdelsnämnden. 

  
§ 5 Ärenden från nämndsammanträdet 2007-08-23 
 Inget fanns att rapportera. 
  
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-09-20 
 Ärende nr 3-10: Åtgärdsplan för hemtjänsten utifrån brukarenkäten, 

Kvalitetsuppföljning av Sköndals och Strandlidens gruppbostäder, Uppföljningar av 
ramavtal och utförare i hemtjänsten avseende Ängsö, Attendo Care, Carema, Din 
Hemtjänst och Farsta Östra 
Pensionärsrådet anser att det är bra att uppföljningar görs och kommer med stort 
intresse att följa den fortsatta utvecklingen och resultatet av förvaltningens förnyade 
uppföljningar i några av ärendena. 
 
Ärende nr 14: Förslag till riktlinjer för utveckling av företagsområdena 
Rådet uttryckte sin uppskattning över den intressanta läsningen i detta ärende. 
 
Ärende nr 15: Kommunalt boende för ensamkommande flyktingbarn 
Ingrid Klingberg frågade var i Hökarängen och Sköndal de lokaler som anses vara 
lämpliga för sexton boenden för ensamkommande flyktingbarn finns. Annica 
Dominius svarade att i Hökarängen finns de på Linggården. Svar beträffande 
Sköndal lämnas vid nästa möte. 
 
Ärende nr 16: Tillsyn av rättssäkerheten vid ansökan om hemtjänstinsatser i Farsta 
Rådet framför att man i detta ärende saknar det man även tog upp vid sitt förra möte 
i samband med behandlingen av ärendet Riktlinjer för handläggning av ärenden 
enligt SoL och LSS inom äldreomsorgen, nämligen att det är viktigt att brukaren 
informeras om rätten att åtföljas av en anhörig, god man eller dylikt när det ska göras 
en behovsbedömning.  
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§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för 

äldreomsorg 
 Inget fanns att rapportera. 
  
§ 8 Dagens gäster: Stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm 

(m) och vice ordförande Gunnar Sandell (s) 
 Stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm (m) och vice ordförande Gunnar 

Sandell (s) hade inbjudits till rådet för ett samtal om äldreomsorgen i Farsta. Under 
samtalet togs bland annat upp behovet av lokaler för pensionärsorganisationernas 
utåtriktade verksamhet (väntjänst mm) och att dessa lokaler inte enbart bör finnas i 
Farsta centrum. Rådet framförde önskemålet att stadsdelsnämnden gör en översyn av 
tillgängliga lokaler runtom i stadsdelsområdet.  
 
Diskuterades även alternativa sträckningar för SL:s servicelinje (buss 901) och att 
SL måste tänka på tillgängligheten när man planerar för ersättningsbussar i samband 
med avstängningen av tunnelbanans Gröna linje mellan Skärmarbrink och Farsta 
strand nästa år. 
 
Rådet berörde också den kritik som länsstyrelsen har riktat mot Stiftelsen Stora 
Sköndal när det gäller allvarliga missförhållanden inom Stora Sköndals sjukhem. 
 
Under samtalet uttryckte rådet även sin uppskattning över de uppföljningar av 
utförare inom hemtjänsten som har genomförts och nu redovisas till nämnden. Rådet 
kommer noga att följa den fortsatta utvecklingen och ser fram emot de ytterligare 
uppföljningar som förvaltningen aviserar när det gäller några av utförarna. 

  
§ 9 Övriga frågor 
 Anmäldes av Ingalill Lindgren ett svar från landstingets färdtjänst, 

trafikavdelningen, på det brev som pensionärsrådet tidigare har skickat till 
färdtjänsten med synpunkter på sträckningen för busslinje 901 och på 
tillgängligheten vid avstängningen av tunnelbanans Gröna under 2008. Rådets 
skrivelse och svaret från färdtjänsten biläggs protokollet. 
 
Klagomålsstatistik för april-juni 2007 inom hemtjänst och vård- och 
omsorgsboenden delades ut. 
 
Vidarebefordrades information från Tellus Fritidscenter om höstens aktiviteter. 
 
Avslutningsvis framförde pensionärsrådet sitt varma tack och överlämnade en gåva 
till Annica Dominius som lämnar Farsta efter sex år för att istället bli 
äldreomsorgschef i Hässelby-Vällingby. Annica tackade rådet för ett mycket gott 
samarbete under de gångna åren. 

  
§ 10 Sammanträdet avslutas 
 Ordföranden avslutade sammanträdet. 
 


